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Adviesraad Sociaal Domein Molenlanden 

 

 Secretariaat: Ingeborg van der Steen 

 M:06 21 63 94 22 

 E: ingeborg.vandersteen@jouwgemeente.nl 

 

 

Beknopt verslag van de vergadering van 19 juni 2023 

 

Aanwezig: Cor Resseler, Peter van den Bosch, Jan Simons, Frans Hakkesteeg, Frans de 

Jong, Marja de Vries, Marcella Scheer, Sylvia Bouwmeester 

 

Tevens 

aanwezig:  Menno Keller, Cindy de Wit 

 

Afwezig:   

 

 

 

 

1. Opening  

De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.  

Met name Menno Keller en in het bijzonder Cindy de Wit. Zij woont de vergadering bij als 

aspirant lid. 

 

Menno krijgt het woord en benoemt waar op dit moment o.a. de aandacht van het 

Sociaal Domein ligt: 

 

- Sessie Koersdocument Sociaal Domein met alle adviesraden. De wens is dat er twee 

mensen per adviesraad aanwezig zijn bij deze sessie. De sessie wordt bij voorkeur 

ingepland in september  

- De Woonzorgvisie. De definitieve versie, bedoeld voor de adviesraden wordt rond 30 

juni gedeeld. De reactietermijn is de week van 17 juli.  

- De insteek is OCO (onafhankelijke cliëntenondersteuning) meer bekendheid te geven 

en laagdrempeliger te maken voor cliënten. Er is een voorstel gemaakt en de 

overheid geeft voor dit project een subsidie van 50.000 euro. Eind volgend jaar moet 

het project afgerond zijn. Marja, Jan en Cindy melden zich aan voor dit project om 

mee te denken   

- Naar aanleiding van het vorige onderwerp informeert Jan naar de OCO vanuit MEE. Er 

is een gesprek geweest tussen Jannine van Asch en Jan zelf over een aantal zaken die 

niet goed verlopen zijn. Tessa Helleman en Jannine hebben deze ochtend een gesprek 

gevoerd hierover. Hier is nog geen terugkoppeling op geweest.   

- Het Integraal Zorgakkoord (IZA). Dit heeft tot doel om met alle betrokkenen de zorg 

toegankelijk, betaalbaar en kwalitatief goed te houden. Dit vraagt in elke regio andere 

inspanningen omdat de zorgbehoeften verschillen, het aanbod verschilt en omdat 

regionale omstandigheden verschillen. De regiobeelden worden zo breed mogelijk 

gegeven. Uiterlijk 30 juni wordt het basisbeeld, aangeboden aan 

VWS/Zorgverzekeraars Nederland. 

- Aanbesteding uitvoering Jeugdhulpdienstverlening. Partijen kunnen zich hiervoor tot 

eind september intekenen. 

- De Kadernota is naar de gemeenteraad gestuurd. Deze wordt 6 juli vastgesteld. 

Welzijns- en jongerenwerk wordt opgeplust. Zoals het er nu uitziet komt er vanuit de 

overheid minder geld richting gemeente Molenlanden. Menno stuurt de reactie van 

het college nog toe. 

- Marja maakt een positieve opmerking over de jeugdwerker die actief is op scholen 

- Als laatste vraagt Menno goed op te blijven letten op signalen vanuit onze gemeente 

en deze te delen met hem. 
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Hierna volgt het reguliere vergadergedeelte. 

 

Cindy stelt zich voor waarna een kort voorstelrondje volgt. 

 

2.    Mededelingen 

- Verslag van 20 maart wordt toegevoegd aan punt 3 

- Marja zegt toe haar termijn, welke in juli afloopt, te verlengen.  

 

3. Vaststellen verslag van 20 maart en 17 april 2023 

Tekstueel en inhoudelijk 

Het verslag van 20 maart 2023; Marja was niet aanwezig bij de vergadering. 

Het verslag van 17 april 2023; pag.1; 8e item; ‘de Jong’ wordt toegevoegd achter ‘Frans’    

Met inbegrip van de wijzigingen worden beide verslagen vastgesteld.  

 

Naar aanleiding van het verslag  

- Het verslag van 17 april. Marja informeert naar de wet- en regelgeving huisvesting 

arbeidsmigranten. Zij heeft geen contact opgenomen met John de Bus van gemeente 

Molenlanden. Dit naar aanleiding van een geplaatst artikel dat antwoord gaf op haar 

vragen. Zo weet ze dat gemeenten weinig kunnen doen aan overlast, in dit soort gevallen 

is het beter om de eigenaar van het pand zelf te benaderen.  

- Frans de Jong informeert naar de stand van zaken omtrent de Seniorenraad. De 

voorzitter antwoordt dat op korte termijn informatie wordt aangeleverd. Op basis 

daarvan wordt een organisatiestructuur opgesteld. Na het opstellen kan een ontmoeting 

worden geregeld worden tussen beide raden. 

 

4. Ingekomen/uitgaande stukken 

- Naar aanleiding van dit agendapunt wordt opgemerkt dat de meeste leden het liefst 

alle stukken willen ontvangen, die worden rondgestuurd. 

- Frans Hakkesteeg informeert naar de beeldvormende avond Jeugd op 16 mei, waarbij 

de tweede Tussenevaluatie ‘Onze kinderen Nabij’, besproken is. Cor is hierbij 

aanwezig geweest maar kan melden dat er niet meer besproken is dan wat in de 

bijbehorende stukken genoteerd staat. 

- Het advies Welzijnsstructuur wordt geplaatst op de lijst uitgaande stukken. 

- Frans de Jong merkt op dat de brief Motie openbaar vervoer, als ingekomen stuk op 

de lijst staat. Dit is niet correct. In het vervolg komt er een apart agendapunt 

“Adviezen vanuit de werkgroepen ter vaststelling” op de agenda.  

 

5. Terugkoppeling uit de werkgroepen 

- Jan: er is een brief opgesteld naar aanleiding van de Motie openbaar vervoer. Deze 

gaat naar het college en de griffie wordt meegenomen in de cc 

- Welzijn Molenlanden signaleert een grote behoefte aan een ouderenadviseur. Naar 

aanleiding hiervan is een ongevraagd advies opgesteld. Ook deze brief gaat naar B&W 

met de griffie in de cc. 

Frans Hakkesteeg voegt toe dat een dergelijke signalering ook vanuit De Koepel 

komt. Het leveren van ouderenzorg is een toekomstig groot probleem. 

- Jan vertelt dat in het laatste overleg van de Wmo-platforms, besloten is deze samen 

te voegen. In september volgt het vervolgoverleg en schuift Piet Vat aan. 

- Jan heeft de jaarlijkse bijdrage van de gemeente is gestort op rekening van alle leden 

- Frans Hakkesteeg en Marja hebben de Themabijeenkomst over de raakvlakken tussen 

de jeugdhulp, de Wmo en de Participatiewet bijgewoond. De benadering was vooral 

juridisch, het verhaal was duidelijk en interessant. Op 14 september komt er een 

vervolg. 

- Peter en Frans Hakkesteeg hebben op uitnodiging van de werkgroep participatie van 

de adviesraad Sociaal Domein Vijfheerenlanden een overleg met hen gehad. 

Onderwerp van overleg is de verhouding van de ASD-en tot het door Avres gevoerde 

beleid als het gaat om de wetten, regelingen en diensten waarvan de uitvoering en 

het daarvoor noodzakelijke beleid is gedelegeerd aan Avres. De ochtend na de 

huidige vergadering hebben Cor en Frans Hakkesteeg overleg met Menno en zijn 

collega Jan Peter van Zoelen over dit onderwerp. Jan Peter is contactpersoon vanuit 

de gemeente voor Avres.  
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- Op 1 juni gaf De Koepel een workshop Inzicht in de participatiewet. Marcella heeft 

hieraan deelgenomen en vragen verzameld. Deze zijn gedeeld met Frans Hakkesteeg 

en Sylvia om eventueel mee te nemen in het gesprek dat de volgende ochtend 

plaatsvindt met Menno en Jan Peter.  

- Marja schuift binnenkort aan bij de vergadering over de voortgang VN-verdrag.  

- Frans de Jong heeft binnenkort een afspraak met Menno over het opstellen van een 

sociale kaart.  

 

6. Rondvraag 

Marcella - Datum Koersoducment via datumprikker - aug 

Antoinette Brandwijk – Marja neemt contact 

Jan – Menno maakt contract . Ik stuur mail met vragen ,  

 

7. Datum volgende vergadering 

De volgende vergadering vindt plaats op 17 juli van 19.30 – 21.30 uur in De Trouwzaal in  

Hoornaar.  

 

8. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de vergadering om 21:00 uur na een 

ieder bedankt te hebben voor zijn of haar inbreng.  

     

 

 Verslag: Ingeborg van der Steen 

 Vastgesteld:  

 

  


